
第一图书网, tushu007.com
<<听说教程（中阶）>>

图书基本信息

书名：<<听说教程（中阶）>>

13位ISBN编号：9787807204893

10位ISBN编号：7807204893

出版时间：2006-3

出版时间：吉林出版集团有限责任公司

作者：杨枫 编

页数：48

字数：298000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<听说教程（中阶）>>

内容概要

朗文震撼英语系列共五册，每一册汇集了最令人感兴趣讨论的近30个话题，共分五大类主题，涉及当
前西方社会生活中的多个不同侧面。
每一个话题都是开放式的，带有一定的争议性，旨在使学生通过对该话题的领会，了解其中所反映出
的价值观念，从而明确自己的看法，并能就此展开深入讨论，以此培养学生用英语思维表达、交流及
运用语法和词组的能力。
    《朗文震撼英语听力学语法》彻底摒弃传统枯燥乏味的语法教学方式，采用令人耳目一新的模式，
以听力为切入点，来突破语法难关。
    《朗文震撼英语口语表达》突破了口语的崭新方法，精选最地道、最高频、最实用的词语和表达方
式，一旦掌握，终生受益。
    整个系列分为初、中、高三个阶段，采用全新的英语听说教学方法，词汇难度循序渐进、科学排列
，以听力突破语言难关，全方位地提高学生的听说能力和口语表达水平。
本书是其中的中级阶段。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<听说教程（中阶）>>

书籍目录

UNIT 1 NEW PEOPLE　Meeting your classmates　Do you want to meet him?　People in my life　Angela and
Gloria　Circle of friends　Talking about yourself　Finding a friendUNIT 2 FIRST IMPRESSIONS　Comparing
ideas　Are you having a good time?　Occupations　Buying presents　Meet the Hensons　Talking about
yourself  Photo memoriesUNIT 3 BUSY TIMES　Finding things in common　Could we meet after that?
　Activities　Shawn's day　A busy life　Talking about yourself  Letter of introductionExpansion Unit  Group
activity  Learning Check  Review Game  Learning betterUNIT 4 HIGH TECH　Everyday machines　Ican't find
it　Machines　Jordan and the monitor　Julie's room　Talking about yourself  I've got to have one!UINT 5 IN
TOUCH　Right now　Did you get the pictures?　What's new?　Home for a Visit　New Years holiday
　Talking about yourself  Thinking of youUNIT 6 SPECIAL PLACES　Tell me why　What's on the morning
tour?　Travel　Philadelhia　American cities　Talking about yourself  Special PlacesExpansion Unit　Group
activity　Learning check　Review Game　Learning betterUNIT 7 DAILY BREAD　Love it, hate it　How many
people are coming?　Ethnic dishes　A healthy diet　Food for thought　Talking about yourself  It specializes
in...UNIT 8 DIFFERENT WAYS　It's a rule　And one more thing ...　Rules　Julie's travel plans　Exploring
Asia　Talking about yourself  It's tabooUNIT 9 STRANGE, BUT TRUEEXPANSION UNIT UNIT 10 A GOOD
EDUCATIONUNIT 11 MODERN TIMESUNIT 12 NEXT STEPSEXPANSION UNITPair Practice B
PagesAppendix-Key words and expressions
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